
Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Dzień dobry 

Witam wszystkich na XI Sesji Rady Gminy Malechowo. Poprzednia sesja odbyła się 11 

czerwca, zaledwie dwa tygodnie temu, dzisiejsze sprawozdanie będzie połączone  

z przedstawieniem Raportu o Stanie Gminy.  

Przypomnę pokrótce działania związane z realizacją zadań gminy, jak i inwestycje: 

1. Zakończenie roku szkolnego. 

2. Odbył się konkurs na nowego dyrektora Szkoły Podstawowej w Malechowie, mogę już 

zakomunikować, że od 1 września Dyrektorem Zespołu Szkolno - Przedszkolnego  

w Malechowie będzie Pan Piotr Chylarecki. Będzie jeden dyrektor szkoły  

i przedszkola. Związane jest to z tym, że Pani Dyrektor Przedszkola nie wyraziła chęci 

udziału w kolejnym konkursie na dyrektora przedszkola, ale zostanie na stanowisku 

nauczyciela w przedszkolu. Rezygnacja Pani Dyrektor z pełnienia funkcji dyrektora 

przedszkola była okazją na przeorganizowanie placówki. 

3. Zakończono budowę i odbiór głównego zadania pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej  

w Niemicy”. Wykonawca robi jeszcze przyłącza do działek i już można rozpocząć 

podłączanie. Dziś pierwszy mieszkaniec został podłączony do kanalizacji. 

4. Otwarto przetarg na dowóz dzieci do szkół – w porównaniu do roku zeszłego koszt 

wzrósł o 100 tys. zł. 

5. Ogłoszono przetarg na dostawę energii elektrycznej. 

6. Otwarto przetarg na Budowę Świetlicy w Malechowie, czyli przebudowę obiektu 

Gimnazjum, nie wpłynęła żadna oferta zostanie ogłoszony drugi przetarg. Pojawił się 

problem ponieważ inwestycja miała rozpoczęć się w okresie wakacyjnym żeby nie 

kolidowała z zajęciami lekcyjnymi. W związku z tym w drugim przetargu będzie ujęty 

warunek, że prace głośne muszą być przeprowadzane po godzinach pracy szkoły. Jest 

to duże utrudnienie i nie wiadomo, czy ktoś się zgłosi. 

7. Rozpoczęto budowę Domu Wiejskiego w Ostrowcu, w tym tygodniu powinny zostać 

wylane fundamenty. 

8. Gmina otrzymała pieniądze na budowę drogi Niemica – Bartolino, trwają ostatnie 

uzgodnienia odnośnie terminów finansowania i będziemy ogłaszać przetarg. Dzięki 

temu, że sporo gmin zrezygnowało z realizacji inwestycji my znaleźliśmy się na liście 

rankingowej i realizujemy działanie. Wojewoda złagodził pewne warunki takie jak, że 

realizacja i płatności nie muszą być zrealizowane do końca tego roku i to umożliwi 

realizacje tej inwestycji. 

9. Odbyło się wydarzenie kulturalne tj. Folkowe Śpiewanie w Ostrowcu.      

Chciałbym zwrócić uwagę i pochwalić sołectwa, które pozyskują środki we własnym zakresie 

korzystając z pomocy gminy, jak również z osobowości prawnej Stowarzyszenia, które 

funkcjonuje na terenie gminy.  Należy tu powiedzieć, że Malechówko i Karwice pozyskały 

środki z Działaj Lokalnie, jak również Sołectwo Sulechówko i Malechówko ze Społecznika. 

Gratuluję! 

 

Dziękuję za wysłuchanie i przechodzę do przedstawienia Raportu o Stanie Gminy. 


